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PROTOKOLL 
 
Ärende:  Styrelsemöte SNBK 
 
Tid:  2016-11-07  Kl.18.30 
 
Plats:  Klubbstugan 
 
Närvarande: Milan Kolar  Daniel Solberg 

Yngve Carlsson Claes Backlund 
Stefan Norberg Conny Ström 
  
 

 §1        Öppnande av mötet.            
 

Mötet öppnades av ordförande Milan Kolar. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
              
Protokollet lades till handlingarna.                                                        
 
§3        Genomgång av det ekonomiska läget. 
 
Ekonomin är i balans, c:a 50.000 kr från vinterliggare återstår att få in. 
                                                                                                                                                                                                                             
§4        Hur organiserar vi styrelsearbetet under 2017? 
 
Vi föreslår att Conny kvarstår som varvschef, men kompletteras av Ulf Edström, som är 
tillfrågad. 
Lars Melander kan kanske ersättas av Kjell Sandersjö? 
Ett förslag till valberedning: Birgitta Åström, PerInge Södergren, Urban Häggkvist och Sture 
Westberg. 
 
§5        Varvsfrågor. 
                 
Behov av nya representanter i arbetsgrupperna: 
Vi föreslår Pontus Jämthag som ersättare för Christer Johansson. 
Anna-Lena Nilsson och Åke Medén kan representera SNBK i GKC-sammanhang. 
Viktigt att festkommittén syns i funktionärsförteckningen.  
-Kan Kjell-Åke Åström tänka sig att ta en större roll som pensionär? 
Uppställningsplan: Har en area om c:a 600 kvm och ett fullgott bärlager kräver c:a 60 kbm 
grovt och 60 kbm finare material, vilket inkl arbete skulle kosta c:a 44.000 kr + moms. 
Eftersom planen redan kostat c:a 30.000 kr, tycker vi att kostnaden blir för hög, sett till 
användningsområdet. 
Vi föreslår en mindre påkostad lösning, där Milan har möjlighet att få fram grus utan 
kostnad, under förutsättning att transport från Timrå kan ordnas. Conny frågar Håkan 
Östberg om detta. 



 2(av 2) 

Fortsatt arbete med farleden: De i oktober utprickade farlederna ska till våren rensas på 
stockar.  
 
Övriga varvsfrågor: 
 
Vattenposten vid kajen kommer att plockas bort. Breda vagnar har problem att ta sig förbi 
nu. 
Nytt mastskjul: -Behövs det? 12 mastplatser finns i de stora skjulen närmast den nya 
grusplanen. Vi behöver kontrollera om de ev. kan användas. 
A-medlem med två varvsplatser ska annonsera ut den ena tills den blir såld. Våra stadgar 
tillåter bara ägande av en plats. 
Klubbens bryggplats ska säljas. Stefan skriver en text som kan mailas ut till de 11 A-
medlemmar som saknar bryggplats. 
 
§6  Ungdomssektionen 

 
En jolletävling kommer att samordnas med Klampenköret/Sommardraget och årsfesten den 
19 augusti. 
 
§7 Tävlingssektionen 
 
Lars ej närvarande. 
 
§8 Övriga frågor 
 
Diskmaskin köps in till våren. 
Momsplikt för båtklubbar: Vi bevakar utvecklingen i Stockholm. 
Våra blanketter för hyresavtal kan användas i olika sammanhang. 
En förteckning av val och omval på årsmötet upprättas av Stefan. 
Vi föreslår (på nästa varvsmöte) att nyckeldeponin höjs till 500 kr. 
Alla A-medlemmar som hyr ut plats i sitt skjul, ska faktureras 1000 kr som de i sin tur får 
kräva in av sin förhyrare (gäller endast de som lyfter båten i vår travers). Direkt 
familjearvinge som får båten lyft av A-medlem, undantas avgiften. 
 
§9 Nästa möte 
 
10 januari kl 18.30 hemma hos Daniel (Kummelgatan 7). 
 
 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
_________________________  __________________________ 
Stefan Norberg   Milan Kolar 


